

# 98 學年度第一學期

## 國立政治大學 教學發展中心服務項目簡介

### NCCU Center for Teaching and Learning Development (CTLD) Services

服務項目 Service	服務項目簡介 Service Introduction	時間 Time	English Service
<b>個別課業輔導諮詢</b> One-on-one Schoolwork Tutoring	<p>為符合個別學生的需求，提供一對一個別化的課業輔導諮詢服務，中心每學期均會提供不同基礎科目的課業輔導服務，以精進大學部學生基礎學科的學習，使其在課業的學習上更加順利也更有效率。除了本中心學習促進區(位於中正圖書館地下一樓(Main Library Basement)提供此服務外，亦於山居學習中心(Hillside Learning Lodge)課輔室增設此項服務，學生可直接前往現場諮詢或至線上進行學習諮詢預約，期望藉此能服務更多的學生。</p> <p>In order to meet students' individual needs, one-on-one schoolwork tutoring is provided. Various subjects are available for enhancing undergraduate students' learning as well as improving their learning efficiency. The tutoring locations are at the "Main Library Basement" and the "Hillside Learning Lodge". Students can make reservations in person or online. We hope to serve more students by providing two locations and on-line services.</p> <p><b>網址[Registration Site (Chinese edition)]:</b>  <a href="http://ctld.nccu.edu.tw/ctld_1/index.php?pg=stu_login&amp;ty=2">http://ctld.nccu.edu.tw/ctld_1/index.php?pg=stu_login&amp;ty=2</a></p> <p><b>Contact:</b> (02)2939-3091 ext63473 Miss Lin (林小姐)</p> <p><b>E-Mail:</b> lpd@nccu.edu.tw</p>	10/5 開始, 週一~ 週五, 12:00 ~ 20:00	Yes. You can discuss with tutors in English in the following subjects: Calculus, Advanced Calculus, Intermediate Accounting, Fundamental Accounting, Statistics, Financial Management, Economics, English.
<b>線上課業輔導 Q&amp;A</b> On-line Schoolwork Tutoring	<p>為了提供學生更便利的課業輔導方式，在打破時間與空間的限制下，中心提供線上課業輔導服務，學生只要將想要問的問題寫在網站上，就會由課業輔導員或相關領域的同學在線上給予問題的解答與回覆。</p> <p>In order to provide convenient schoolwork tutoring without time and space constraints, CTLD develops an online tutoring system. Any questions posted on the forum will be answered by the on-duty tutors.</p> <p><b>網址[Web Site (Chinese edition)]:</b>  <a href="http://ctldlpd.km.nccu.edu.tw/xms/">http://ctldlpd.km.nccu.edu.tw/xms/</a></p> <p><b>Contact:</b> (02)2939-3091 ext63503 Miss Chen (陳小姐)</p> <p><b>E-Mail:</b> <a href="mailto:107999@nccu.edu.tw">107999@nccu.edu.tw</a></p>	隨時	

<p><b>碩士生論文 寫作輔導</b> Thesis Writing Coach</p>	<p>針對研究所碩士班的學生提供論文寫作輔導服務，提供相關領域的論文基礎觀念、論文架構與研究方法的諮詢，藉由經驗豐富的博士班輔導員引導，順利協助學生完成論文。 <b>輔導員簡介[Writing Coach Introduction]:</b> <a href="http://ctld.nccu.edu.tw/chinese/06_resources/02_download.php?rdid=3">http://ctld.nccu.edu.tw/chinese/06_resources/02_download.php?rdid=3</a> <b>Contact:</b> (02)2939-3091 ext63473 Miss Lin(林小姐) <b>E-Mail:</b> <a href="mailto:lpd@nccu.edu.tw">lpd@nccu.edu.tw</a></p>	<p>依輔導員 時段</p>	<p>No.</p>
<p><b>學習系列 講座</b> Learning Workshop Series at Hillside Learning Lodge</p>	<p>為服務更多學生、解決廣大學生們的學習困擾，本中心每學期均會舉辦邀請專家學者分享學習方法和學習技巧，希望能夠讓學生們不管是在學習技巧、態度各方面，抑或者是不同學科間的學習方法，都能夠透過講座經驗分享來習得學習之道、增加學習效能，使學生們在學習的道路上更順利。 In order to resolve students' learning barriers, CTLD invites learning experts to share learning strategies and methods. We hope these workshops will benefit students in terms of learning skills, learning attitudes and learning methods to smooth students' learning. <b>Contact:</b> (02)2939-3091 ext63503 Miss Chen (陳小姐) <b>E-Mail:</b> <a href="mailto:107999@nccu.edu.tw">107999@nccu.edu.tw</a></p>	<p>9/15 開始, 詳細 時間 請見 附件</p>	<p>No. For details, please see attachment, “Learning Workshop Series”</p>
<p><b>學習開放 空間借用</b> Discussion Rooms/ Round Table Area/ Computer Area Registration</p>	<p>學習促進區位於中正圖書館地下一樓，為一個學習開放空間，分為三個不同的區域，分別為「教學研討室」、「圓桌討論區」及「電腦區」，可供師生教學研究、學習討論及會議研討之用。其中教學研討室具有白板、單槍及布幕，可容納較多的人(約 6-12 位)，可透過線上預約或現場登記使用，其餘空間則直接至本區借用即可。 Learning Promotion Section is located at the Main Library basement. There are three areas in the section: the discussion rooms, round table area and computer area. Those areas are designed for teacher-student discussion, group discussion or seminars. The discussion rooms are equipped with a white board, a projector and a screen and suitable for 6-12 users. Users can reserve discussion rooms online or in person. For other areas, users can check out the available rooms with Learning Promotion Section. <b>網址[Registration Site (Chinese edition)]:</b> <a href="http://ctld.nccu.edu.tw/ctld_1/index.php?pg=stu_login&amp;ty=3">http://ctld.nccu.edu.tw/ctld_1/index.php?pg=stu_login&amp;ty=3</a> <b>Contact:</b> (02)2939-3091 ext63473 Miss Lin (林小姐) <b>E-Mail:</b> <a href="mailto:lpd@nccu.edu.tw">lpd@nccu.edu.tw</a></p>	<p>全年 開放</p>	<p>No.</p>